

請支持香港家庭福利會 『家福慈善基金』

1. 捐款方法

- 1.1 直接存入捐款賬號：滙豐銀行 002-7-392232 或
郵寄劃線支票(抬頭：香港家庭福利會) 或
透過全港 7-11 便利店(請告知店員欲捐款予香港家庭福利會)
- 1.2 請寄回捐款回條，連同銀行存款收據 / 劃線支票 / 7-11 便利店捐款收據到：
香港家庭福利會(地址：香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 20 樓 2010 室)

2. 查詢電話：(852)2527 3171

3. 捐款回條

3.1 捐款者資料

捐款者/機構名稱			
聯絡人	或 <input type="checkbox"/> 同上		
聯絡電話/傳真/電郵	電話：	傳真：	電郵：
郵寄地址			

3.2 捐款金額：港幣 _____

- 3.3 捐款方法： 銀行存款，收據編號： _____
 劃線支票，支票號碼： _____
 7-11 便利店捐款，收據編號： _____

3.4 捐款收據：

本人 / 機構 不需要 / 需要 收據。(如需收據，本會將收據郵寄到上述地址)
(註：若捐款者姓名或地址欠奉，恕不能發回收據)

附註

- 請填妥上述表格，並在適當之方格“”“加上”“”號。
- 捐款港幣 100 元以上可憑收據申請稅項豁免。
- 本會已按《個人資料(私隱)條例》制定政策及實務常規，確切保障你的資料。
閣下向本會提供的個人資料，只作為有關捐款事宜及發放收據之用。
如對收集、使用或查閱資料有任何查詢，可聯絡本會。

PLEASE SUPPORT
HONG KONG FAMILY WELFARE SOCIETY
“BENEFACTORS FUND”

1. Make A Donation

- 1.1 Make a donation with your most convenient method:
- Direct transfer or deposit donation HKFWS account, HSBC account: 002-7-392232 , or
 - Make a crossed cheque payable to "HONG KONG FAMILY WELFARE SOCIETY", or
 - Make cash donation via any outlets of 7-Eleven (please inform the store assistant that the donation is for Hong Kong Family Welfare Society).
- 1.2 Please mail us the original bank pay-in-slip / crossed-cheque / original cash donation receipt by 7-Eleven together with the completed "Donation Form" to:
 Hong Kong Family Welfare Society
 (Address: Room 2010, 20/F, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong)

2. For Enquiry: Please contact (852)2527 3171

3. Donation Reply Slip

3.1 Donor's Information

Name / Agency:			
Contact Person:	(if different from the above)		
Contact Tel/Fax/Email:	Tel:	Fax:	Email:
Address:			

- 3.2 Donation Amount: HKD _____
- 3.3 Donation Method:
- Direct Transfer to the HKFWS Account, bank-in-slip no. _____
- Crossed cheque, cheque no. _____
- Via outlet of 7-eleven, donation receipt no. _____
- 3.4 Donation Receipt:
- I / We do NOT need / need an official receipt. (Official receipt will be mail to the above listed address.)
- (Remarks: No receipt will be issued if name or address is not provided)

Remarks:

1. Please complete this form, indicate the appropriate with a "✓".
2. Donation amount of HK\$100 or above are tax deductible with an official receipt.
3. The Society has developed policies and practice guide to ensure compliance with the obligation under the Personal Data (Privacy) Ordinance and to protect the privacy of your data. The personal data you provide will only be used for the purposes of handling donations and issuing receipts. Any enquiries concerning data collection, usage and access, please contact our Society.